

**North Side Chinese Alliance Church  
Extraordinary General Meeting  
Minutes**



**二零二五年度臨時會友大會會議記錄**

**Date 日期** : 30 Mar 2025

**Time 時間** : 10:15-10:55am

**Quorum** 205 out of 327 voting members voted physically, which was over the 50% quorum.

**法定人數** 會友人數是327人，有205人投票，超過50%法定人數出席

**Cantonese Congregation 粵語會眾**

120 out of 202 voting members voted physically, which was over the 50% quorum.

會友人數是202人，有120人投票，超過50%法定人數出席

: **English Congregation 英語會眾**

52 out of 78 voting members voted physically, which was over the 50% quorum.

會友人數是78人，有52人投票，超過50%法定人數出席

**Mandarin Congregation 國語會眾**

35 out of 49 voting members voted physically, which was over the 50% quorum.

會友人數是49人，有35人投票，超過50%法定人數出席

**Chair /  
Interpreter**

: Elder Kwok Wai Chueng / Elder Jack Cheng

**主席/傳譯**

**Secretary**

: Elder Andrew Lam

**文書**

## **Resolution 議決事項:**

### **1. Acceptance of the New Ministry Call: Pastor Arthur Leung as Assistant Pastor - Cantonese Congregation**

*(1 June 2025 - 31 May 2027, pending C&MA's licence grant)*

This motion received over 75% support from the voting members in the Cantonese congregation, meeting the requirement to pass.

通過新牧者聘任 – 梁偉剛傳道為粵語堂牧者

*(2025年6月1日至2027年5月31日，待宣道會總會授予牧者執照)*

他獲得超過粵語會眾中出席會友人數四份之三的支持。

### **2. Reappointed Reverend Andrew Choy as Senior Pastor**

*(1 April 2025-31 March 2028)*

This motion received over 75% support from the attending voting members, meeting the requirement to pass.

通過續聘蔡沛良牧師為主任牧師 (2025年4月1日至2028年3月31日)

他獲得超過在場出席會友人數四份之三的支持。

### **3. Reappointed Pastor Eric Lai as Associate Pastor - English Congregation**

*(1 April 2025 - 31 March 2028)*

This motion received over 75% support from the voting members in the English congregation, meeting the requirement to pass.

通過續聘賴頌恆傳道為英語堂牧者 (2025年4月1日至2028年3月31日)

他獲得超過英語會眾中出席會友人數四份之三的支持。